
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE 
ČESKÉHO BRIDŽOVÉHO SVAZU 

KONANÉ DNE 10. 02. 2019 

1. ZAHÁJENÍ A REGISTRACE ÚČASTNÍKŮ ČLENSKÉ SCHŮZE 

Předseda ČBS Milan Macura jako svolavatel Členské schůze Českého bridžového svazu (dále také 
jen „ČS“) přivítal přítomné delegáty a zahájil Členskou schůzi v 15:31 hod. Členská schůze se 
konala v prostorách BK Praha v ulici Italská 17, 120 00 Praha. Členská schůze byla svolána 
uveřejněním pozvánky na internetových stránkách Českého bridžového svazu v souladu s čl. 8.2 
stanov ČBS. 

Ověřením klubové příslušnosti přítomných delegátů a zmocnění k zastupování bylo zjištěna 
přítomnost delegátů s počtem 42 hlasů z celkových 45 (93,3 %, viz registrační formulář). Listina 
přítomných je přílohou č. 1 tohoto zápisu. ČS byla prohlášena jako usnášeníschopná. 

Následovalo hlasování o funkcích na členské schůzi: 

Předsedou ČS byl zvolen Ondřej Bahník, nar. 07. 08. 1985 (42 pro, 0 proti, 0 se zdrželo). 
Zapisovatelem ČS byl zvolen Kamil Žylka, nar. 05. 02. 1989 (38 pro, 0 proti, 4 se zdrželo). 

Následně předal předseda ČBS řízení ČS předsedovi ČS Ondřeji Bahníkovi. 

2. ZPRÁVA PŘEDSEDY VÝBORU O ČINNOSTI ČBS ZA SEZONU 2018  

Předseda ČBS Milan Macura přednesl zprávu o fungování ČBS a zprávu o hospodářské činnosti 
za uplynulé funkční období. Předseda ČBS dále shrnuje změny, které se udály za dobu jeho 
předsednictví. Následovalo hlasování o schválení zprávy předsedy výboru o činnosti ČBS za 
sezonu 2018. 

Ke zprávě předsedy výboru o činnosti ČBS za sezonu 2018 přijala členská schůze následující 
usnesení: (42 pro, 0 proti, 0 se zdrželo): 

Zpráva předsedy výboru o činnosti ČBS za sezonu 2018 byla schválena. 

3. ZPRÁVA KONTROLNÍ KOMISE ČBS O ČINNOSTI ZA SEZONU 2018 

Ondřej Bahník následně přednesl Zprávu o činnosti kontrolní komise za uplynulé období. 

Ke zprávě kontrolní komise ČBS přijala členská schůze následující usnesení: (42 pro, 0 proti, 0 se 
zdrželo): 

Zpráva kontrolní komise ČBS byla schválena. 

  



4. REPORT O HOSPODAŘENÍ V SEZONĚ 2018, HLASOVÁNÍ O HOSPODAŘENÍ 
ZA SEZONU 2018 A HLASOVÁNÍ O SCHVÁLENÍ HOSPDAŘENÍ ZA SEZONU 
2016 – 2017 

K tomuto bodu programu členské schůze Michaela Macurová přednesla zprávu o hospodaření 
za sezonu 2016 – 2017 a dále účastníkům členské schůze předložila veškeré podklady týkající se 
hospodaření Českého bridžového svazu za rok 2018. Po krátké diskuzi se odsouhlasilo, že zpráva  
hospodaření v sezoně 2018 bude schválena poté co se ke stavu hospodaření vyjádří kontrolní 
komise.  

Hlasováno o následujícím usnesení: (39 pro, 3 proti, 0 se zdrželo): 

Zpráva o hospodaření v sezoně 2016 – 2017 byla schválena. 

5. DISKUZE A HLASOVÁNÍ O ODMĚNÁCH ZA PRÁCI PRO ČBS 

Slova se ujímá Milan Macura, který sděluje, že jeho práce pro ČBS činí v průměru 50 hodin 
měsíčně při hodinové sazbě 300,- Kč/hodinu, tedy navrhuje schválit pro něj odměnu ve výši 
15.000,- Kč měsíčně. 

Následně se vyjadřují Erik Klemš, Adam Janas a Pavel Teňak jako kandidáti do výboru ČBS.  

K odměnám za práci pro ČBS následně probíhá diskuze, ze které vyplývá, že odměny by měly být 
schváleny konkrétně Předsedovi ČBS, a to na následující 3 měsíce. Odměna na zbylé měsíce 
sezony 2019 bude projednána členskou schůzí formou per rollam v závislosti na přidělení dotace 
MŠMT. Odměny pro ostatní členy výboru budou schvalovány členskou schůzí na návrh předsedy 
ČBS na konci sezony 2019.  

K odměnám za práci pro ČBS bylo přijato následující usnesení: (26 pro, 14 proti, 2 se zdrželo):  

Schvaluje se odměna ve výši 15.000,- Kč měsíčně na dobu určitou, a to na 3 kalendářní měsíce, 
a tato je určena pro Předsedu ČBS Milana Macuru za jeho práci pro ČBS. 

6. DISKUZE OHLEDNĚ ZMĚNY STANOV 

Ondřej Bahník přednáší základní změny ve stanovách. Dále jsou předneseny ještě další 3 změny, 
které nevyplývaly ze zaslaného návrhu stanov (v čl. 5.1.1., čl. 12. 1. a čl. 13.4 stanov). Následuje 
krátká diskuze k těmto změnám. 

7. HLASOVÁNÍ O SCHVÁLENÍ STANOV ČBS 

Po krátké diskuzi k novým změnám následuje hlasování o přijetí změny stanov. Nové znění 
stanov je přílohou č. 2 tohoto zápisu. 

Ke změně stanov bylo přijato následující usnesení (39 pro, 3 proti, 0 se zdrželo).  

Schvaluje se změna stanov ve znění přiloženém k tomuto zápisu. 



8. VOLBA ČLENŮ VÝBORU ČBS NA 4 LETÉ OBDOBÍ 2019-2022 

Jak již bylo uvedeno, ke konci 4 letého období zůstali ve výboru ČBS 3 členové, a sice Milan 
Macura, Adam Kubica a Erik Klemš. Tito znovu kandidují do výboru ČBS a s nimi dále 
kandiduje Adam Janas a Pavel Teňak.  

K doplnění výboru ČBS následně probíhá krátká diskuze. 

Probíhá hlasování o jednotlivých kandidátech na členy výboru: 

Milan Macura (39 pro, 3 proti, 0 se zdrželo); 

Erik Klemš (32 pro, 3 proti, 7 se zdrželo); 

Adam Kubica (39 pro, 3 proti, 0 se zdrželo); 

Adam Janas (39 pro, 3 proti, 0 se zdrželo); 

Pavel Teňak (39 pro, 3 proti, 0 se zdrželo); 

Do Výboru ČBS byli zvoleni: 
Milan Macura, nar. 14. 02. 19841025/0118 
Erik Klemš, nar. 25. 02. 1996 
Adam Kubica, nar. 26. 08. 19951025/0118 
Adam Janas, nar. 19. 12. 19921025/0118 
Pavel Teňak, nar. 04. 04. 1965 

9. VOLBA ČLENŮ KONTROLNÍ KOMISE NA 4 LETÉ OBDOBÍ 2019-2022 

Přistoupeno k dalšímu bodu programu – volba členů kontrolní komise na další 4 leté období. 
V průběhu roku 2018 rezignoval na člena kontrolní komise Aleš Haman. Do kontrolní komise 
kandiduje Ondřej Bahník, Lukáš Barnet a Vladimír Machát. Přistoupeno k hlasování o 
jednotlivých kandidátech na členy kontrolní komise: 

Ondřej Bahník (39 pro, 3 proti, 0 se zdrželi); 

Lukáš Barnet (39 pro, 3 proti, 0 se zdrželi); 

Vladimír Machát (39 pro, 3 proti, 0 se zdrželi). 

Do kontrolní komise ČBS byl zvolen Ondřej Bahník, Lukáš Barnet a Vladimír Machát. 

10. VOLBA ČLENŮ DISCIPLINÁRNÍ KOMISE  

Přistoupeno k dalšímu bodu programu – volba členů disciplinární komise. Do disciplinární 
komise kandiduje Lukáš Barnet, Daniela Hnátová a Kamil Žylka. Přistoupeno k hlasování o 
jednotlivých kandidátech na členy disciplinární komise: 

Lukáš Barnet (42 pro, 0 proti, 0 se zdrželi); 

Daniela Hnátová (42 pro, 0 proti, 0 se zdrželi); 

Kamil Žylka (31 pro, 7 proti, 4 se zdrželi).  



11. NÁMĚTY UČASTNÍKŮ ČLENSKÉ SCHŮZE NA DISKUZI 

V 18:59 odchází Jiří Křivánek. Probíhá krátká diskuze. Další náměty na diskuzi již nejsou. 

12. ZÁVĚR, UKONČENÍ ČLENSKÉ SCHŮZE 

Předseda ČS poděkoval přítomným delegátům za účast na členské schůzi a v 19:06 ČS ukončil. 

Zapsal a kontrolu zápisu provedl:  

Předseda ČS Ondřej Bahník  …………………. 

 

Zapisovatel ČS Kamil Žylka  …………………. 


